
                                                                                                                    Wołomin, dnia 15 marca 2021 r.

Raport z Konsultacji 
Wołomińskiego Funduszu Inwestycji Oświatowych

Przedmiotem  konsultacji  był  projekt  regulaminu  Wołomińskiego  Funduszu  Inwestycji
Oświatowych. Konsultacje projektu trwały od 25 lutego do 11 marca 2021 r. Za przeprowadzenie
konsultacji odpowiadał Wydział Polityki Społecznej Urzędu Miejskiego w Wołominie.
Informację o Konsultacjach Wołomińskiego Funduszu Inwestycji Oświatowych były zamieszczone
na stronie internetowej Urzędu Miejskiego i na portalu społecznościowym Urzędu Miejskiego w
Wołominie.
W ramach   przeprowadzonych  konsultacji   Wołomińskiego  Funduszu  Inwestycji  Oświatowych
odbyły się:

1. 25  lutego  2021  r.  o  godz.  18:00  -  otwarte  spotkanie  konsultacyjne  online  w  którym
uczestniczyło 12 osób;

2. 03.03.2021 r. godz 14:00 - warsztaty z Dyrektorami szkół i przedszkoli;
Uwagi i pytania do Wołomińskiego Funduszu Inwestycji Oświatowych można było zgłaszać:

1. pisemnie (osobiście lub pocztą) do Urzędu Miejskiego w Wołominie.
2. za pośrednictwem poczty elektronicznej na adres dialog@wolomin.org.pl

W otwartym spotkaniu konsultacyjnym online, które odbyło się 25 lutego 2021 r. o godz. 18:00
zostały zgłoszone poniższe pytania:

1. Czy  w  ramach  Wołomińskiego  Funduszu  Inwestycji  Oświatowych finansowane  będą
„twarde” działania czy „miękkie” ?
Wołomiński Fundusz Inwestycji Oświatowych to konkurs, w ramach którego finansowane są
tylko  inwestycje twarde w placówkach  oświatowych, których organem prowadzącym jest
gmina Wołomin.

2. Czy składany projekt musi być poparty przez mieszkańców i będzie głosowanie?
Każdy składany projekt musi być poparty przez członków Rady Rodziców (wyrażone jest to
poprzez podpisanie się pod wnioskiem).
Przed zgłoszeniem projektu dyrektor placówki może przeprowadzić wewnętrzny plebiscyt 
wśród uczniów
i pracowników. Przeprowadzenie ww. plebiscytu będzie traktowane jako wartość dodana 
zgłaszanego projektu i może być decydująca w sytuacji, gdy rozważane będą do realizacji 
projekty o zbliżonej jakości.

3. Kto decyduje o wyborze, na jakich zasadach, jak będzie to oceniane?
Wnioski,  które wpływają  do Burmistrza Wołomina, poddawane będą ocenie formalnej i
merytorycznej przez zespół zadaniowy ds. WFIO zgonie z przyjętymi kryteriami oceny. 

4. Jak będzie oceniany projekt pod względem potrzeb uczniów?
Przed zgłoszeniem projektu dyrektor placówki może przeprowadzić wewnętrzny plebiscyt 
wśród uczniów
i pracowników w celu zdiagnozowania potrzeb uczniów. Przeprowadzenie ww. plebiscytu
będzie traktowane jako wartość  dodana zgłaszanego projektu i  może być  decydujące w
sytuacji, gdy rozważane będą do realizacji projekty o zbliżonej jakości.

5. Jaka będzie forma i selekcja wyboru projektów?
Wnioski,  które  wpłyną  do  Burmistrza  Wołomina,  poddawane  będą ocenie  formalnej  i
merytorycznej przez zespół zadaniowy ds. WFIO zgodnie z przyjętymi kryteriami oceny. Po
zakończeniu procedury konkursowej WFIO Burmistrz ogłosi listę projektów do realizacji w
kolejnym roku kalendarzowym.
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6. Dlaczego nie możemy połączyć WIFO ze Społecznymi Wnioskami?
Wołomiński Fundusz Inwestycji  Oświatowych to konkurs w ramach którego finansowane
będą tylko  inwestycje  w  placówkach  oświatowych,  których  organem  prowadzącym  jest
gmina Wołomin. Także procedura  wyboru projektów różni się  od tej  zastosowanej przy
wyborze  Społecznych  Wniosków.  Jest to  całkowicie  nowy  projekt  którego  głównym
założeniem jest wspieranie wołomińskiej oświaty. 

7. Czy będzie brane pod uwagę zaangażowanie procentowe szkoły w dany projekt?
Zespół  zadaniowy  ds.  WFIO  potraktuje  zaangażowanie   szkoły  jako  wartość  dodaną
zgłaszanego  projektu,  która  może  być  decydująca  w  sytuacji,  gdy  rozważane  będą  do
realizacji projekty o zbliżonej jakości.

Drogą elektroniczną wpłynęły poniższe pytania i uwagi:
1. Zespoły szkolno-przedszkolne powinny być traktowane jako jedna placówka, z zapisu w

regulaminie wynika, że będą mogły co roku pozyskiwać środki.
W  przypadku  placówek  oświatowych  tworzących  zespół  szkolno-przedszkolny,  szkoła  i
przedszkole  są  traktowane  jako  osobne  placówki  i  każda  może  złożyć  osobny  wniosek.
Uzyskanie  środków  w  jednym  roku  uniemożliwia  udział  w  kolejnej  edycji  (w  roku
następującym  po  roku,  w  którym  placówka  złożyła  zwycięski  wniosek).W/w  zapisy
regulaminu zostały zaakceptowane przez dyrektorów szkół. 

2. Należałoby wydłużyć okres ponownego składania wniosku po zwycięskim projekcie, da to
większe szanse innym placówkom na pozyskanie środków. 
Wołomiński Fundusz Inwestycji Oświatowych to całkowicie nowy projekt którego głównym
założeniem jest wspieranie wołomińskiej oświaty. Dyrektorzy szkół zaakceptowali fakt, że
uzyskanie  środków  w  jednym  roku  uniemożliwia  udział  w  kolejnej  edycji.  Wołomiński
Fundusz Inwestycji Oświatowych do dodatkowe środki dla wołomińskich szkół i przedszkoli.
Nie wykluczonym jest, że projekty zgłoszone do konkursu, które nie zostaną zrealizowane w
ramach WFIO nie będą rekomendowane do realizacji w budżecie na 2022 rok. Projekt ten
ma za zadanie aktywizować społeczność szkolną, a nie być traktowany jako rywalizacja
poszczególnych placówek. 

3. Wewnętrzny plebiscyt sprawdzi się tylko w dużych szkołach. 
Nie. Wewnętrzny plebiscyt wśród uczniów i pracowników ma za zadanie zdiagnozowanie 
potrzeb uczniów i nie jest on uzależniony od wielkości placówki, w której będzie 
przeprowadzany. Przeprowadzenie ww. plebiscytu będzie traktowane tylko jako wartość 
dodana zgłaszanego projektu i może być decydujący w sytuacji, gdy rozważane będą do 
realizacji projekty o zbliżonej jakości.

4. Należy pomyśleć o podwyższeniu z czasem wartości projektu ze względu na rosnące koszty,
inflację itp.
Maksymalna wartość projektu wynosi obecnie 200 000 zł brutto. Jest to projekt pilotażowy i 
jeżeli będzie cieszył się dużym zainteresowaniem, to władze gminy Wołomin rozważą 
możliwość zwiększenia środków na realizację WFIO. 

5. Zespoły szkolno –przedszkolne (na terenie gminy są 2: w Duczkach i w Leśniakowiźnie) 
powinny być traktowane jako jedna jednostka. W sytuacji, gdy traktowane będą jako dwie 
jednostki , zgodnie z założeniami regulaminu co roku mogą pozyskiwać środki. Nie byłoby 
to sprawiedliwe w stosunku do innych jednostek, których  wielkość jest zróżnicowana i 
niejednokrotnie są większe niż istniejące zespoły szkolno –przedszkolne.
W  przypadku  placówek  oświatowych  tworzących  zespół  szkolno-przedszkolny,  szkoła  i
przedszkole  są  traktowane  jako  osobne  placówki  i  każda  może  złożyć  osobny  wniosek.
Uzyskanie  środków  w  jednym  roku  uniemożliwia  udział  w  kolejnej  edycji  (w  roku
następującym  po  roku,  w  którym  placówka  złożyła  zwycięski  wniosek).W/w  zapisy
regulaminu  zostały  zaakceptowane  przez  dyrektorów  szkół,  gdyż  specyfika  potrzeb
inwestycyjnych w przedszkolu i szkole może znacznie się różnić. 
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